

行政院公共工程委員會 函

台北郵政 48-72 號信箱

受文者：臺北市都市計畫技師公會

地址：11010 台北市松仁路 3 號 9 樓

聯絡人：陳巧靜

聯絡電話：(02)87897612

傳真：(02)87897584

裝

發文日期：中華民國 104 年 12 月 14 日

發文字號：工程技字第 10400399311 號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：如說明

諸
佈

12/15

12/15

主旨：關於亞洲開發銀行函邀我國參加 105 年 3 月 16 日至 17 日於菲律賓馬尼拉市舉行之第 7 屆亞銀商機博覽會乙案，請轉知所屬會員踴躍參加，請查照。

說明：檢送財政部 104 年 12 月 9 日台財庫字第 10403787480 號函及附件影本乙份。

訂

正本：各工程技術顧問商業同業公會、各技師公會、中華民國營造工程工業同業公會全國聯合會、臺灣區綜合營造工程工業同業公會、中國工程師學會、中國土木水利工程學會

副本：財政部、工程產業全球化專案辦公室

主任委員 許俊逸

線

1972
1973
1974
1975
1976
1977
1978
1979
1980
1981
1982
1983
1984
1985
1986
1987
1988
1989
1990
1991
1992
1993
1994
1995
1996
1997
1998
1999
2000
2001
2002
2003
2004
2005
2006
2007
2008
2009
2010
2011
2012
2013
2014
2015
2016
2017
2018
2019
2020
2021
2022
2023
2024
2025
2026
2027
2028
2029
2030
2031
2032
2033
2034
2035
2036
2037
2038
2039
2040
2041
2042
2043
2044
2045
2046
2047
2048
2049
2050
2051
2052
2053
2054
2055
2056
2057
2058
2059
2060
2061
2062
2063
2064
2065
2066
2067
2068
2069
2070
2071
2072
2073
2074
2075
2076
2077
2078
2079
2080
2081
2082
2083
2084
2085
2086
2087
2088
2089
2090
2091
2092
2093
2094
2095
2096
2097
2098
2099
20100

檔 號	：	1041209
保 存 年 限	：	5年
		真
		假

財政部 函

地址：臺北市中正區(10066)愛國西路2號
 聯絡人：張珮瑩
 電話：(02)23228000 #8410
 Email：changpy@mail.nta.gov.tw

受文者：行政院公共工程委員會

發文日期：中華民國104年12月9日
 發文字號：台財庫字第10403787480號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：

附件：如說明一(104A303371_1_091150088083.pdf)

主旨：敬邀派員參加亞洲開發銀行(簡稱亞銀)明(105)年3月16日至17日於菲律賓馬尼拉市舉辦之「第7屆亞銀商機博覽會」，並請協助辦理廠商參加相關事宜，請查照惠復。

說明：

一、本案「第7屆亞銀商機博覽會(7th ADB Business Opportunities Fair 2016)」(簡稱商機博覽會)係亞銀於該行總部舉辦之商機推廣活動，為協助我國廠商取得商機資訊，並加強與亞銀之聯繫，允宜周知有意參與亞銀商機之廠商及相關機關(構)報名參加。檢附活動資料如附件，請卓參。

二、本屆商機博覽會較往年新增2場講座，對下列對象說明參與亞銀商機：

(一)民間團體(Civil Society)與非政府組織(Non-Government Organizations)。

(二)智庫、學術機構及卓越中心(Centers of Excellence)。

三、貴機關(構)參加人員名單請於104年12月21日前惠復，與



會相關費用由各機關(構)自行負擔，並請惠允協助辦理事項如下：

- (一)發布新聞稿：由本部撰擬新聞稿邀請各界報名參加，並請貴機關(構)回復意見後共同發布。
- (二)洽邀廠商：請行政院公共工程委員會及財團法人中華民國對外貿易發展協會辦理洽邀廠商事宜。

四、亞銀要求參加商機博覽會人員須於明年2月10日前上網完成相關報名手續，考量報名截止日適逢春節連續假期，請提醒有意參加之廠商儘早報名(報名網址<http://www.adb.org/forms/adb-business-opportunities-fair-2016>)。

正本：外交部、經濟部、行政院公共工程委員會、中國輸出入銀行、財團法人中華民國對外貿易發展協會

副本：財團法人國際合作發展基金會



BUSINESS OPPORTUNITIES FAIR



Tentative Program

Manila, 16-17 March 2016

DAY ONE — Wednesday, 16 March

8 a.m.	Registration and Coffee
9 a.m.	ZONES A,B & C: Welcome Remarks by the Vice President for Administration and Corporate Management
9:15 a.m.	ZONES A,B & C: "Introducing the Asian Development Bank (ADB)" by the Director General, Operations Services and Financial Management Department A brief description of ADB's strategic priorities and business opportunities.
9:45 a.m.	Coffee Break
10 a.m.	ZONES A,B & C: The ADB PROCUREMENT SYSTEM An introduction to applicable ADB policies and procedures for procurement of goods, works, and for the recruitment of consultants informing participants on the advantages of ADB-financed contracts, where to locate ADB opportunities, and how to maximize the participants' ability to win ADB-financed contracts (e.g., dos and don'ts).
10 a.m.	Recruitment of Consultants
11:15 a.m.	- Procurement of Goods and Works
12:30 p.m.	Lunch Break
2 p.m.	OPPORTUNITIES BY SECTOR Brief presentations by regional sector specialists on ongoing and upcoming business opportunities within each of ADB's five regional departments followed by open forum of approximately 30 minutes.
2 p.m.	ZONES A & B: Energy
	ZONE C: Agriculture and Natural Resources
3:30 p.m.	Coffee Break
3:45 p.m.	ZONES A & B: Water and Municipal Infrastructure
	ZONE C: Public Management and Finance
5:30 p.m.	NETWORKING COCKTAILS — Executive Dining Room

DAY TWO — Thursday, 17 March

9 a.m.	OPPORTUNITIES BY SECTOR (continued) Brief presentations by regional sector specialists on ongoing and upcoming business opportunities within each of ADB's five regional departments followed by open forum of approximately 30 minutes.
9 a.m.	ZONES A & B: Transport and ICT
	ZONE C: Health and Education
10:30 a.m.	Coffee Break
10:45 a.m.	ZONES A & B: THEMATIC OPPORTUNITIES Brief presentations on opportunities in key thematic areas including Climate Change, Environment & Social Safeguards, and Public-Private Partnerships (PPPs).
11:45 a.m.	ZONES A & B: ANTICORRUPTION AND INTEGRITY
12:30 p.m.	Lunch Break
2 p.m.	ZONES A & B: CONSULTANTS' CLINIC An interactive discussion of common consultants' issues, a detailed presentation on the Consultant Management System (CMS), and specific case studies.
4:30 p.m.	ZONES A & B: OPPORTUNITIES FOR CIVIL SOCIETY AND NON-GOVERNMENT ORGANIZATIONS
4:30 p.m.	ZONE C: OPPORTUNITIES FOR THINK-TANKS, INSTITUTES, ACADEMIA, AND CENTERS OF EXCELLENCE
5:30 p.m.	END OF PROGRAM

*NOTES:

1. ADB procurement experts will be available on Days 1 and 2 to meet with participants on a first come, first served basis.
2. Meetings with sector focal points from project departments of ADB may be arranged, depending on availability, upon receipt of email confirmation of registrations about a week after the registration deadline.
3. A list of confirmed registrants including contact details will be emailed about a week after the registration deadline. Confirmed participants are encouraged to correspond and set up meetings among themselves.
4. A participants' networking lounge will be available to participants for the entire duration of the Business Opportunities Fair. This will provide a venue for face-to-face introductions, information exchange, and to explore possible areas of cooperation.

